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Referat bestyrelsesmøde d. 14.08.2024.  

Deltagere: Jens Chr., Tove, Niels Henrik, Jan, Flemming, Jens Kr., Kresten 

Fraværende:  

Dagsorden.  

1. Godkendelse af referat 

2. Økonomi 

3. Div. udvalg 

4. Klubmesterskab 

5. Evt.  

Bestyrelsen startede med at bese greenkeepergården. Jens Chr. og Kresten fortalte efter bedste evner om 

brugen af diverse maskiner. 

 

1. Referatet fra 10.06.24 godkendes og underskrives.   

 

 

2. Balancen gennemgås. 

2024 har til nu været et år med udfordringer. Stigende udgifter på driften holdt sammen med 

faldende indtægter påvirker balancen negativt.  

Bestyrelsen gennemgår diverse konti og opfordre diverse udvalg + ansatte til at være 

opmærksomme på selv små beløb, som bekendt kan vokse sig store. 

Jens Chr. mener, at vi skal afskrive større reparationer på maskinerne over flere år.   

Bestyrelsen vedtager at nyindkøbt rough klipper og signalsender (robotter) skal afskrives over flere 

år. 

Klubben har lejet 2 golfbuggies, så nu har klubben 4, som kan lejes ud + et par stykker klubben kan 

låne, hvis det er nødvendigt.  

Flere konti omkonteres. Jens Kr. kontakter Else Marie omkring dette.  

Vi er kommet i mål med donationer vedr. momsrefusion. Der skal udarbejdes diverse skemaer, som 

skal indsendes for ansøgning for refusionen. Jens Chr, Jens Kr. og NH sørger for dette.  

Det besluttes, at medlemmerne fra næste sæson skal betale årligt for chippen til boldautomaten.   

  

  

3. Sponsorudvalg:  

Sponsorudvalget indkalder til møde.  

 

Baneudvalg: 

Banen kræver meget opmærksomhed, Græsset har gunstige forhold, så klipperne kører max.  

Udvalget arbejder ud fra devisen om, at banen skal være i top, og dette kræver, at maskineriet er i 

orden og indstiller til bestyrelsen, at der indkøbes ny/brugt ”Gator” (arbejdsbil med tiplad).  

Vi er nødt til at investere og holde maskineriet opdateret for ikke at skulle holde på værksted flere 

timer hver måned.  

 

Begynderudvalg: 
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Udvalget har netop afslutte årets sidste begynderhold med 12 personer.  

Vi er udfordret på at fastholde de nye. Kresten påtænker at samle et hold af mentorer, som kan 

hjælpe til med at hanke op i medlemmer, der ”hænger” lidt.  
Jan foreslår at afholde en dag for begynderne.    

 

Matchudvalget: 

Næste opgave er klubmesterskabet.  

LAMA match d. 24.08: Der er ikke mange tilmeldte (håber at det retter sig).    

Bestyrelsen beslutter sig for at sætte et punkt ”match” på dagsorden senere på året for at drøfte 

måden at afholde vores matcher på. 

    

Husudvalget: 

 

 

4. NH sørger for at lave startliste og scorekort.  

Bestyrelsen diskuterer, om det kan svare sig at afholde mesterskabet med den manglende 

interesse. Der er pt. tilmeldt 22 deltagere i samtlige rækker.  

 

5. NH har spillet 18 huller med 2 personer fra Golf bladet, som vil skrive en artikel om Sydthy Golfklub. 

Der meldes ofte om problemer med SMS-løsningen ved boldautomaten.                                            

FW fortæller, at der mangler mange bolde på driving rangen. Det besluttes at bruge et par timer 

med at lede efter bolde i det høje græs på begge sider af rangen.  

KP efterspørger en vejledning, når der er tyske gæster.  

FW foreslår, at vi deltager i kommunens arrangement omkring markedsføring på SoMe – KP og FW 

deltager.  

I forbindelse med Buggy huset skal der laves et tillæg til lokalplanen. Vi er nødt til at afvente dette.     

 

                            

 

Næste møde er fastsat til d. 17.09 kl. 16:30.  

      

 


